

# REFERAT

## fra Studentrådet HFs møte

Tirsdag 06.02.24 kl. 16.15 på Dragvoll, D8

Møteleder: Lasse Zetterlund  
Referent: Tobias B. Bordal

### Studentrådet HFs medlemmer:

Internt ansvarlig	Lasse Zetterlund
Fakultetsansvarlig	Ingrid Isdal Lindstrøm
Kommunikasjonsansvarlig	Tobias Brox Bordal
Læringsmiljøansvarlig	Morten Eidsvaag Althe
IFR	Emilie Bergmann
IFR	Christian Borges Isene
IHK Dragvoll	Joakim Kirksæther
IHK Dragvoll	Ulrik Joakim Stange
IHK ARK	Norunn Kristiansen
IKM	Theo Nørving Viken
IKM	Rawan Jouhar
IMS	Aleksander Nessian
IMS	Trym Enge Jørstad
Musikk	Vilde Toverød
Musikk	Sigrun Leine Pedersen
ISL	Louise Faarup Storvik
ISL	Amund Aaseng Stubbrud
KULT	Anita Vikestad
EURO	Andreas Hollås Asphaug
EURO	Solve Ressem
LTV	Marit Ping Bersås

### Observatører:

#### Meldt fravær:

Musikk	Sander Krokengen
KULT	Kristian Karlsby Wiulsrød

#### Ikke møtt:

ISL	Sunita Kristine Singh
IHK ARK	Kathinka Louisa Yildirim
IKM	Rawan Jouhar

Studentrådet HFs saker:

### **Konstituering av møtet**

Innkallingen ble godkjent, møteleder og referent valgt.

### **Runden rundt bordet**

#### **IHK ARK**

- Startet kontorvakter
- Hatt møte med PTVene våre
- Planlagt Arbeidsmesse for våre studenter sammen med linjeforeningen og hjelp fra forelesere. Skulle være 1. Februar, men ble desverre utsatt pga været.

#### **IHK**

- Sittet i utdanningsutvalget
- Utvidet ledermøte
- Kontovakter
- Seminar

#### **IMS**

- Snakke med studentene
- Planlegging av PTV møte
- Kontorvakt
- Trinnmøte med masterstudenter i historie
- Kontorvakt, planlegging av PTV møte, og trinnmøte med Masterstudenter i Historie

#### **EURO**

- Kontorvakt
- Skal i programrådsmøte
- Skrevet artikkel i linjeforeningsavis for å vise seg frem

#### **IKM**

- Hatt to møter med instituttledelse
- Sittet vakter
- Sosiale medier
- PTV-møte
- Skrevet artikkel i under dusken om å delta i studentvalg
- Aktiv på SoMe

#### **IFR**

- Deltok på seminar i Frosta med HF/SU (tusen takk for et kjempefint opplegg)

- Synliggjøringsarbeid: Rebranding av IFR-insta konto med introduksjon av ITV og PTV; lagd plakat
- Planlegging av fadderuke, hyttetur og IFR-dagen sammen med instituttet
- Gjennomførte PTV-møte på mandag; oppklaring og forventninger av vervet
- Lagt frem til FTV sak om Humanister i praksis
- Kommet i gang med kontorvakt.

## **ISL**

- Seminar
- Amund på Stiminar
- Utvidet ledergruppe
- Planlagt PTV møte
- Invitert linjeforeningene til et møte

## **KULT**

- Har hatt første møte med programtillitsvalgte, og hatt opplæring for de nye
- Deltatt på oppstartsmøte med instituttet, PTVer, ITVer og linjeforeningen
- Jobbet med synlighet på sosiale medier, og presentert alle tillitsvalgte
- Vi har også hatt våre første kontorvakter!
- Har hatt medarbeidersamtaler med Ingrid
- Kristian har deltatt på studentrådsseminar, og lært/oppfrisket mye kunnskap
- Anita har vært med på seminar med Studenttinget, og lært mye som også er relevant som ITV
- Satt ned en komité med studenter og instituttet som skal planlegge en felles utmatrikulering til våren!

## **Musikk**

- Kontorvakt
- Fått på plass PTV på musikkteknologi
- Fått inn en del saker

## **LTV**

- Felles oppstartsmøte for PTVene på lektorutdanningene ved HF/SU
- Seminarhelg med HF/SU
- Første kontorvakt – den ble digital
- Satt dato for allmøte, sammen med LTV på SU og FUL
- Deltatt på møte i forum for likestilling, inkludering og mangfold ved ILU

**O-sak                      Utmatrikulering**

Lasse orienterer om utmatrikuleringen, og om at det ikke blir noen felles utmatrikuleringen dette semesteret, og at det ikke vil bli noen felles på fakultetet. Det vil bli felles utmatrikulering fra og med 2025, og dermed ingen felles i år. Oppfordrer alle til å legge press på instituttene til å forberede et godt alternativ

**O-sak                      Fagvalgsdag**

Lasse orienterer om fagvalgsdagen. Oppfordrer ITVer og PTVene om å delta på denne, og promotere sine fagområder for å løfte disse.

**O-sak                      PTV-dag**

Lasse orienterer om PTV-dagen vi planlegger, og ønsker at ITVene skal oppfordre sine PTVer til å delta på denne, for å få en grundigere opplæring.

**O-sak                      STis femminutt**

Sti representant ikke til stede.

**HF-sak 01/24              Bli kjent: «Ta ordet»**

Vi gjennomfører en *ta ordet* øvelse for at alle skal lære seg å snakke foran alle andre i rommet, og bidra for å få et sterkere debatttema. Alle blir tildelt et tilfeldig tema som de skal snakke om i ca. 30 sekunder.

**HF-sak 02/24              Varslingsmottaket ved HF**

*(Varslingsmottaket ble flyttet til starten av møtet)*

Varslingsmottaket holdt en presentasjon for Studentrådet HF for å informere om prosesser og rutiner ved varslingssaker. Informerer om hvilke typer saker som skal hvor, og hvilken rolle de forskjellige instansene har. Samt at de tillitsvalgte fikk en case de skulle diskutere.

**HF-sak 03/24              Fokus for semesteret**

Hva vi kommer til å gå gjennom i løpet av semesteret: valget gjennomføres i mars/april, allmøte, arbeid om en masterplan for campusutvikling og fremtidig campus (lage kriterier for hvilke behov som skal prioritere fremtidig campusutvikling).

ITVer diskuter saker som opptar dem som student, og hva opptar de studentene dere representerer, og hvilke saker burde studentrådet diskutere dette semesteret.:

- Synlighet
- Kompetansebevisstgjøring
- Sosiale plasser
- Det å gi og ta, informere ut saker, ha dialog med studenter for å ta de videre.
- At studenter har en stemme som kan gå opp i systemet.
- Fellesskapsfølelse innad hos innstiftet
- Arealer til å faktisk studere (spesielt med mastersalplasser). Institutter bedriver *free seating* fremfor å tilby alle masterstudenter en tilstrekkelig og egen arbeidsplass.
- Fellesskapskultur og plass
- Flere vannfonteneer/dispensere

- Flere stikkontakter
- Utmatrikulering
- Kantinepriser og kantinetilbud. Tilgang på mat eller snacks
- Studenters psykiske helse

FTVene tar med innspillene i utarbeiding av saker gjennom semesteret.

#### **HF-sak 04/24      Hvordan sende inn saker til Studentrådsmøter?**

Ingrid informerer om hvordan ITVene kan sende inn saker til arbeidsutvalget ved HF (HF AU), og om når disse må sendes inn om de skal tas opp på de neste møtene. Der vil HF AU diskutere sakene og om de burde tas opp, og om det er en sak som passer som en O-sak, eller som en diskusjons-sak. Videre informerer Ingrid om hvor de kan finne mal til å skrive sakspapirer og hvordan dette skal gjøres.

#### **HF-sak 05/24      Eventuelt**

##### **Seminar og FTVenes ansvar**

FTVene har gleden av å invitere studentrådene med på seminar hvert semester. Det er FTVene som står ansvarlige for arrangementet, og tar avgjørelser underveis. Å ha ansvar for seminaret innebærer at de har tillitt til deltakere på seminaret, og at deltakerne har tillitt til at FTVene tar avgjørelser ved behov. På vårens seminar ble det behov for å ta avgjørelser underveis, og vi håper dere har forståelse og respekt for dette. Dersom noen har spørsmål eller ønsker å snakke om dette, ta kontakt med vår konsulent, Maiken.

##### **Valgperiode for våren**

Lasse orienterer om valgperioden og hvilke uker dette vil være. Formidler at fakultetsallmøtet sannsynligvis blir 18. mars, mens ITVenes vil bli 08.04, og at valget gjennomføres fra 15.04-18.04.

##### **Møtetidspunkt 16:15 fremfor 17:00**

En av ITVene spør om hva folk tenker om at tidspunktet for dagens møte var satt til 16:15. Flere uttrykker at det er bedre å ha disse møtene 17:00 fremfor 16:15 som vi har hatt i dag. Vi tilstreber å ha møtene rundt 17:00.

##### **Erfaring om internasjonal utveksling**

Lasse oppfordrer ITVene om å høre rundt med sine studenter om erfaringer rundt internasjonale reiser og studier, og utveksling, da Gina som er internasjonal ansvarlig for Studenttingets arbeidsutvalg ønsker å komme ved neste møte for å ha en sak om dette.

##### **Møtekritikk tas til etterretning**

##### **Møtet heves kl. 18:37**

*Lasse Zetterlund*  
Leder HF

*Tobias B. Bordal*  
Referent